



Defending against cyber threats

Beware of phishing emails



We understand that you may be spending more time on the internet during the COVID-19 pandemic, and you may receive an increasing number of emails from various websites. Check out the following tips to help you avoid being caught in the web of phishing scams!



☑ Pay close attention to the sender's email address. Do not open any suspicious emails.

☑ Phishing emails often come with hyperlinks or attachments. Never open a suspicious email if you have any doubts.

If you have any further queries, please do not hesitate to contact us at (852) 3741 8000.





應付網絡安全威脅

提防釣魚電子郵件篇



疫情持續發展，各下花費於網絡的時間相對起比以往多，自然收到更大量的電子郵件。敬請留意以下保安貼士，提防釣魚訊息！



HELPFUL
TIPS



敬請留意發件人的電郵地址，切勿打開來歷不明的電子郵件。



釣魚電郵一般附有超連結或附件，並不建議打開相關附件或點擊超連結。





Minerva Securities Limited
贏證券有限公司


应付网络安全威胁


提防钓鱼电子邮件篇



疫情持续发展，各下花费于网络的时间相对起比以往多，自然收到大量的电子邮件。敬请留意以下保安贴士，提防钓鱼讯息！



 敬请留意发件人的电邮地址，切勿打开来历不明的电子邮件。

 钓鱼电邮一般附有超链接或附件，并不建议打开相关附件或点击超链接。

如有任何疑问，欢迎与我们联系。电话 (852) 3741 8000。

